
 

Zápisnica  
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Muránska Zdychava  

konaného dňa  29. septembra 2017 

 

Prítomní:          Ján Poliak    starosta obce 

                           Poslanci : Stanislav Školník, Mária Mičkiová , Jaroslav Oravec, 

                           Mária Kubejová , Roman Siman 

Neprítomní:        

Ďalší prítomní:  

                             Mária Hudáková, zam. obce 

Verejnosť:          Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

NÁVRH PROGRAM  

zasadania obecného zastupiteľstva   

 

 

    Úvodné náležitosti 

 

      A,   Otvorenie zasadania 

     B,   Určenie overovateľa a zapisovateľa zápisnice 

C,   Kontrola plnenia prijatých uznesení 

     D,   Predloženie návrhu programu zasadania Obecného zastupiteľstva 

              

 1. Voľby do VÚC   - informácia  -  starosta 

 2. Prerokovanie žiadosti od rodičov detí ,ohľadom nenávratného fin. 

     príspevku na podporu záujmových krúžkov. – poslanci OZ 

 3. Informácia ohľadom potvrdených žiadosti žiakom navštevujúcim  krúžky  

     v Centre voľného času Revúca , 100 € / krúžok – starosta obce 

 4. Informácia o stave výberu dane z nehnuteľnosti a poplatku za komunálne 

     odpady za rok 2017 -   slečna  Hudáková 

 5. Informácia o stave finančných prostriedkov obce  ku dňu 28.09.2017 –  

     slečna Hudáková 

 6. Kultúrne podujatia  rok 2017 informácia – pani Mária  Kubejová   

     predsedníčka kultúrnej komisie pri OZ 

 7. Návrh na vyradenie nefunkčného ručného naradia – starosta obce     

 8. Rôzne 

10 . Diskusia 

11.  Návrhy na uznesenia 

12.  Záver  

 

  

 

 
 

 

 



K bodu A  zahájenie. 

 

Starosta obce Ján Poliak privítal prítomných, poslancov OZ , hlavného kontrolóra  obce  

a zahájil  zasadanie OZ.   

Starosta obce konštatoval, že z celkového počtu päť, poslancov OZ sú prítomný  piati a 

obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.    

 

K bodu B. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice,  

 

Poslanci  OZ prijali uznesenie 16/2017 

Overovatelia zápisnice:   MáriaMičkiová  a Jaroslav Oravec 

Zapisovateľka:                 Mária Hudáková  

 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0      

 
 

K bodu C  kontrola plnenia prijatých uznesení  

 

 Starosta obce podal informáciu o plnení prijatých uznesení  schválených   na  predošlom 

zasadaní OZ 

 

K bodu D predloženie návrhu  programu zasadania 

 

Starosta obce predložil návrh programu  rokovania OZ  poslanci  obecného zastupiteľstva  

tento návrh  doplnili a  uznesením  OZ č 15/2017 schválili v tejto podobe 

    Úvodné náležitosti 

 

      A,   Otvorenie zasadania 

     B,   Určenie overovateľa a zapisovateľa zápisnice 

C,   Kontrola plnenia prijatých uznesení 

     D,   Predloženie návrhu programu zasadania Obecného zastupiteľstva 

              

 1. Voľby do VÚC   - informácia  -  starosta 

 2. Prerokovanie žiadosti od rodičov detí ,ohľadom nenávratného fin. 

     príspevku na podporu záujmových krúžkov. – poslanci OZ 

 3. Informácia ohľadom potvrdených žiadosti žiakom navštevujúcim  krúžky  

     v Centre voľného času Revúca , 100 € / krúžok – starosta obce 

 4. Informácia o stave výberu dane z nehnuteľnosti a poplatku za komunálne 

     odpady za rok 2017 -   slečna  Hudáková 

 5. Informácia o stave finančných prostriedkov obce  ku dňu 28.09.2017 –  

     slečna Hudáková 

 6. Kultúrne podujatia  rok 2017 informácia – pani Mária  Kubejová   

     predsedníčka kultúrnej komisie pri OZ 

 7. Návrh na vyradenie nefunkčného ručného naradia – starosta obce     



      8. Rôzne  -     sadzobník poplatkov za služby poskytované obcou 

- dodatok č.1 k VZN 1/2015 

-     dodatok č.1 k VZN 1/2016              

                                                           -     pódium v oddychovej zóne 
                                            -     rekonštrukcia časti oplotenia miestneho cintorína 

 

10 . Diskusia 

11.  Návrhy na uznesenia 

12.  Záver  

 

 
Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

K bodu 1.voľby do VÚC   

Starosta obce informoval o príprave obce na zabezpečenie priebehu volieb do VÚC ktoré sa 

budú konať 04.11.2017  

K bodu 1 prijali poslanci OZ uznesenie č.17 /2017 odst.1 

Hlasovanie 

 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

K bodu 2  žiadosť rodičov o podporu záujmových krúžkov 

 

Starosta obce predložil žiadosti pani Márie Novisedlákovej  a Ing Zuzany Simanovej 

o nenávratný finančný príspevok pre ich deti na úhradu časti nákladov spojených  s návštevou 

záujmových krúžkov  jedná sa o decéra Novisedlákovej tanečný krúžok , syn Ing Simanovej 

hra na akordeón 

K tomuto bodu rokovania prijali poslanci OZ uznesenie č.18/2017 body 1,2,3,a 4 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 3  podpora žiakov navštevujúcich centrum voľného času  

 

V tomto bode starosta oboznámil, že  obec  uzavrela s mestom  Revúca dohodu  o poskytnutí 

dotácie pre jedenásť žiakov s trvalým pobytom v Muránskej Zdychave  navštevujúcich  

záujmové krúžky v CVČ  Revúca. Jedná sa o dotáciu vo výške 100 €/ krúžok/žiak/školský rok 

K tomuto bodu prijali poslanci OZ uznesenie č.17/2017 bod 8 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

K bodu 4  výber dane z nehnuteľnosti a poplatku za KO rok 2017 

 

V tomto bode programu  podala sl.Hudáková pracovníčka obce  informáciu o stave výberu 

dane z nehnuteľnosti a poplatkov za KO v roku 2017 

 

OZ k bodu prijalo uznesenie číslo 17/2017 odst.2 

Hlasovanie 

 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

K bodu 5  stav finančných prostriedkov obce ku dňu 29.09.2017 

 

 Informáciu podávala sl. Hudáková  uviedla stav fin prostriedkov obce  na bežnom účte vo 

VÚ ,na bežnom účte v Primabanke ,na fondovom účte a v pokladni OcÚ 

K tomuto bodu bolo poslancami OZ prijaté uznesenie  č.17/2017 bod 3 

Hlasovanie 

 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

K bodu 6  Kultúrne podujatia2017  

  

Informáciu podala pani Mária Kubejová  

K bodu 6 bolo prijate uznesenie OZ č.17 bod4 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0    



 

K bodu 7 návrh na vyradenie nefunkčného inventáru 

 Starosta obce predložil zoznám nefunkčného el.ručného naradia  jedná sa o staršie prevažné 

 hoby náradie  a PC. 

 OZ prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 17 bod5 

Hlasovanie 

 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

 

K bodu 8  rôzne  

 

Poslanci OZ prerokovali jednotlivé záležitosti a návrhy  -drobná stavba v oddychovej zóne  

pódium pre účinkujúcich k tomuto bolo prijaté uznesenie OZ č. 17 bod 6 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

Rekonštrukcia časti oplotenia a vstupnej brány do cintorína  

K bodu bolo prijaté uznesenie OZ č. 17 bod 7 

 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

Zásady úhrad za služby poskytované obcou 

K bodu bolo prijaté uznesenie OZ č.18 bod 7 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

 

 

 

 

 

 

 



Dodatok č.1 k VZN č. 1/2015 

K bodu bolo prijaté uznesenie OZ č.18 bod 5 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

Dodatok č.1 k VZN  č 1/2016 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie OZ č,18/6 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

Návrh na zrušenie  uznesenia OZ č.106/2000 zo dňa 15.12.2000 

K tomuto návrhu bolo prijaté uznesenie OZ č.18 bod 8 

Hlasovanie 

za:   5 , Školník Stanislav, Mičkiová Mária ,Oravec Jaroslav , 

             Kubejová Mária, Roman Siman 

                                         proti :        0                                        

                                         zdržal sa:   0                                      

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0     

 

K bodu 10 diskusia 

  

V tomto bode  sa poslanci zaoberali rekonštrukciou potrubia pre úžitkovú vodu   ,,Bieľanisko“  

1 etapa bola dokončená po hranicu súkromného pozemku Jána Poliaka č.d. 47 . 

 Jaroslav Oravec tlmočil návrh pána Poliaka ,že  pokiaľ obec zafinancuje nákup potrubia on 

práce prevedie svojpomocné  nakoľko trasa vedie v tesnej blízkosti jeho stavieb. S tejto 

diskusie  vzišiel názor ,že táto varianta je pre obec najprijateľnejšia a poslanci súhlasia s 

realizáciou návrhu Jaroslava Oravca resp. Jána Poliaka č.d. 47 

 

Ďalej sa riešili problémy s prístreškom – čakárňou  na zastávke autobusu ,, COOP Jednota“ 

Jedná sa o to, že cestujúci nemajú možnosť tieto priestory  pri čakaní na autobus využívať , 

nakoľko dennodenné sú od rána v prístrešku  neprispôsobivý občania  vysedávajú tam 

v podnapitom stave spávajú na lavičkách a robia neporiadok  ,keď idú deti ráno na autobus do 

školy  stalo sa ,že boli tam zvratky porozhadzované fľaše smrad a pod. Najaktívnejším 

návštevníkom je pán Ľubomír Oravec ,ktorý tam dennodenné vyspáva na lavičke a blokuje 

cely prístrešok. Jozef Siman Vojtko si tam dokonca vodí psov 

Padli návrhy, zrušiť prístrešok , nemá už vyznám upozorňovať prip vyrubiť pokutu – jedná sa 

o ľudí v hmotnej núdzi  na pokute sa len pobavia Konečné riešenie je odstrániť z prístrešku 

bočné steny ostane len konštrukcia a odmontujú sa lavičky .    

 

 

 

 

 



K bodu 11 návrh na uznesenie 

 

 

Na základe dohody  poslancov OZ starosta obce predložil návrhy na uznesenia  OZ číslo 

15,16,17, a 18/2017 poslanci o nich hlasovali tak, ako je uvedené v zápisnici a pri 

jednotlivých uzneseniach. 

 

K bodu 12 záver 

 

 

Po vyčerpaní programu  starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadanie ukončil 

 

 

Zasadanie bolo ukončené o 21 10 min 

 

Zapísala   Mária Hudákova _________________ 

 

Overili :    Mária Mičkiová________________     

 

                 Jaroslav Oravec________________ 

 

 

 

 

V Muránskej Zdychave dňa   29.09.2017 

 

 


